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Interpellation – Införandet av enheten Våld i nära 
relation
Coronapandemin har fört med sig många negativa konsekvenser. Däribland har våldet 
i nära relation ökat när de som redan varit utsatta blivit än mer isolerade med sina 
förövare. 

Därför är det positivt att Gävle kommun nu sätter mer fokus på våldsfrågan, något jag 
efterfrågat länge. Socialnämnden har ett viktigt ansvar att jobba för nollvisionen mot 
våld genom nödvändiga och kraftfulla reformer. Men när socialnämndens ordförande 
Lars Öberg (S) presenterade att han avser införa enheten Våld i nära relation tycks 
förslaget vara en ogenomtänkt ommöblering inom socialtjänsten. En ommöblering där 
konsekvenserna inte framgår. 

När socialnämndens ordförande inledningsvis tog upp frågan om en ny enhet var den 
tänkt att omfatta åtta heltidstjänster. En klar underdimensionering om man jämför med 
till exempel Västerås, vilket jag också påpekade. När det slutgiltiga förslaget 
presenterades hade omfattningen ökat till 19 heltidstjänster. 

Det vore en god nyhet om det inte var för att samtliga tjänster skulle tas från andra 
enheter, som redan är underbemannade och överbelastade, enligt listan nedan.

Resurserna hämtas från följande enheter – antal tjänster avser heltidstjänster

- Utredningsenhet Vuxen = 6 socialsekreterartjänster 

- Utredningsenhet Barn = 5 socialsekreterartjänster 

- Utredningsenhet Ungdom = 2 socialsekreterartjänster

- Försörjningsstöd = 1 socialsekreterartjänst

- Öppenvård Barn och Familj = 2 behandlartjänster

- Öppenvårdsmottagningen våld i nära relationer = 3 behandlartjänster

Med anledning av ovanstående frågar jag socialnämndens ordförande Lars 
Öberg (S) följande:

- Om man nu flyttar över 19 heltidstjänster från verksamheter som redan är 
underbemannade och överbelastade, vad blir konsekvenserna för de enheterna?

- Hur kommer Utredningsenhet Barn fungera när den förlorar fem 
socialsekreterartjänster?

- Hur kommer Utredningsenhet Ungdom fungera när den förlorar två 
socialsekreterartjänster?
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